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Onderwerp: Bodemnota 
 
 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

In juni 2002 heeft de raad de bodemnota vastgesteld. Hiervoor is een discussie geweest over het 
hanteren van de (lood)normen. Ik heb hierover de volgende vragen:  

 Klopt het dat er van 2020 tot juni 2022 geen geldende bodemnota en 
bodemkwaliteitskaart was, omdat de vorige al meer dan van 5 jaar oud was?  
 

 Welke consequenties heeft dit gehad in het algemeen en specifiek voor Wilderszijde? 
 

 Om welke periode ging dit exact en welke normen waren er toen wel van toepassing? 
 

 Op welke manier is er in deze periode controle uitgevoerd en op welke normen? 
 

 Hoe zien de metingen in die periode van de grondopslagen eruit en waar wijken deze 
negatief af? 
 

 Hoe hoog was het loodgehalte van de opgeslagen gronden in Wilderszijde in de periode 
voor 12 mei 2022? 
 

 Is er op Wilderszijde tussen 2019 en 2022 als grond depot gebruikt voor afval van 
gemeentelijke renovaties en baggerwerkzaamheden? 
 

 Zo ja, wanneer is de raad hierover geïnformeerd en in welke context? 
 

 Zo ja, is hiervoor een vergunning nodig? 
 

 Zo ja, was hiervoor een vergunning aanwezig 

 

Toelichting: 
 

 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:   
(zie art. 37 Reglement van orde van de raad). 
 


